
 ZÁPIS 

     o průběhu XVII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

     konaného dne 17.6.2022 v 18:00 hodin v klubovně hasičské zbrojnice. 

 

 

K bodu č. 1 – Zahájení 

Pan starosta Ing. Ondřej Hudec zahájil XVII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

v 18:00 hodin a všechny přivítal. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem. 

Informace o konání Zastupitelstva jsou vyvěšeny na úřední desce úřadu městyse Ostrov u Macochy 

a v pozvánce, kterou zastupitelé obdrželi. 

 

Přítomno je 9 členů zastupitelstva, jedná se o nadpoloviční většinu, takže zastupitelstvo je usnášení 

schopné. 

Omluveni jsou: Zdeněk Vašíček, Zdeněk Musil, Mgr. Josef Škvařil 

Později přijde: Ing. Jaromír Krbeček a Mgr. Martin Nippert 

 

Přítomni jsou 4 občané. 

 

Zapisovatelka: Hana Opatřilová 

 

Pan starosta navrhl jako sčitatele hlasů paní Florkovou Hanu. Jelikož nebyly vzneseny další návrhy 

a paní Florková souhlasila, pan starosta navrhl usnesení. 

 

Usnesení 250/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy určuje Hanu Florkovou sčitatelkou hlasů při jednání  

XVII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 

 

Hlasování č. 1:   pro: 9       proti: 0  zdržel se: 0 

      

 

K bodu č. 2 – Schválení programu 

Pan starosta uvedl, že všichni zastupitelé obdrželi program společně s pozvánkou na zasedání, 

program byl zveřejněn na webových stránkách obce a byl také vyvěšen na úřední desce městyse.  

 

 

Jelikož nebyly žádné připomínky ani doplňující návrhy, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 
Usnesení 251/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

program XVII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy.  

 
 

 Zahájení, určení zapisovatele a sčitatele 

 Schválení programu 

 Schválení ověřovatelů zápisu 

 Rozpočtová opatření č. 3 a 4 

 Plnění rozpočtu 1-4/2022 

 Závěrečný účet městyse Ostrov u Macochy za rok 2021 

 Schválení účetní závěrky městyse Ostrov u Macochy za rok 2021 

 Výkup pozemků za bytovkami 



 Zřízení věcného břemene – ul. Zahradní 

 Prodej pozemků – ul. Zahradní 

 Splašková kanalizace Sadová – přijetí daru 

 Čerpání dotace na sociální služby 

 Dohoda o provedení práce se členem ZM 

 Zpráva o činnosti rady městyse 

 Dotazy, připomínky a podněty 

 Závěr 

 

 

Hlasování č. 2:  pro: 9        proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 3 – Schválení ověřovatelů zápisu 

Pan starosta navrhl na ověřovatele zápisu Mgr. Veroniku Jelínkovou a pana Jaroslava Sedláka.                              

Jelikož nebyly vzneseny další doplňující návrhy a navržení zastupitelé souhlasili, nechal pan 

starosta hlasovat o usnesení. 

 

V 18:09 hodin se dostavil člen zastupitelstva Mgr. Martin Nippert. 

 

Usnesení 252/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

určuje 

Mgr. Veroniku Jelínkovou a Jaroslava Sedláka 

ověřovateli zápisu z XVII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 

 

 

Hlasování č. 3:  pro: 10      proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 4. – Rozpočtová opatření č. 3 a 4 

Pan starosta upřesnil některé významnější položky. 

Rozpočtové opatření č. 3 bylo schváleno Radou městyse dne 25.4.2022. 

Příjmy zvýšeny o 298.700,-Kč 

Výdaje zvýšeny o 298.700,-Kč 

 

V 18:13 hodin se dostavil člen zastupitelstva pan Ing. Jaromír Krbeček. 

 

Rozpočtové opatření č. 4 bylo schváleno Radou městyse dne 30.5.2022. 

Příjmy zvýšeny o 3.014.700,-Kč 

Příjmy byly navýšeny zejména přijetím dotací z Ministerstva pro místní rozvoj na rekonstrukci 

komunikace ke škole, kterou jsme dělali v minulém roce a na územní plán, a také z Úřadu práce na 

veřejně prospěšné práce. 

 

Výdaje zvýšeny o 396.000,-Kč 

 

Financování sníženo celkem -2.618.700,-Kč 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

 

 



Usnesení 253/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 3 a 4 podle předloženého materiálu 

 

 

Hlasování č. 3:  pro: 11      proti: 0  zdržel se: 0  

 

 

K bodu č. 5 – Plnění rozpočtu 1-4/2022 

Pan starosta upřesnil některé významnější položky. 

Podkladové materiály obdrželi všichni zastupitelé. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 254/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí  

plnění rozpočtu městyse za období 1-4/2022 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 5:  pro: 11      proti: 0   zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 6 – Závěrečný účet městyse Ostrov u Macochy za rok 2021 

Pan starosta 

V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném 

znění byl vypracován a je předložen ke schválení závěrečný účet městyse za rok 2021. Návrh byl 

řádně zveřejněn na úřední desce. 

 

Příjmy celkem po konsolidaci: 22.151.497,72 

Výdaje celkem po konsolidaci: 19.321.154,96 

Financování: -2.830.342,76 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 255/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

souhlasí 

s celoročním hospodařením a finančním vypořádáním městyse Ostrov u Macochy za rok 2021, 

včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření městyse za rok 2021 bez 

výhrad 

schvaluje 

Závěrečný účet městyse Ostrov u Macochy za rok 2021: 

- s celkovými příjmy po konsolidaci ve výši 22.151.497,72 Kč 

- s celkovými výdaji po konsolidaci ve výši 19.321.154,96 Kč 

- s financováním ve výši -2.830.342,76 Kč 

podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 6:  pro: 11   proti: 0     zdržel se: 0  

 

 

 



K bodu č. 7 – Schválení účetní závěrky městyse Ostrov u Macochy za rok 2021 

 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 256/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

účetní závěrku městyse Ostrov u Macochy za rok 2021 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 7:  pro: 11      proti: 0    zdržel se: 0   

 

 

K bodu č. 8 – Výkup pozemků za bytovkama 

Pan starosta 

Předmětem tohoto bodu programu je výkup 2 pozemků za bytovkami. Jedná se o pozemky p.č. PK 

1376/11 (4.385 m2) a PK 1376/20 (1.042 m2). Návrhy smluv zastupitelé obdrželi k prostudování. 

Menší pozemek je v majetku místostarosty Ing. Ivo Ambrože, proto by bylo vhodné oznámit střet 

zájmů. Podle jednacího řádu bychom měli odhlasovat, zdali může projednávat a hlasovat o tomto 

bodu programu. 

 

Navrhuji hlasovat o tom, kdo nesouhlasí s tím, aby pan místostarosta Ing. Ivo Ambrož projednával a 

rozhodoval v tomto bodu programu? 

 

Hlasování č. 8:  pro: 0   proti: 9   zdržel se: 2 

Zdržel se Ing. Ivo Ambrož a Mgr. Zdeňka Svobodová 

 

 

Jelikož většina zastupitelů souhlasí, pan místostarosta Ing. Ivo Ambrož může projednávat a hlasovat 

v tomto bodu programu. 

 

Pan starosta 

Všichni jste obdrželi návrhy kupních smluv a budoucí kupní smlouvy s přednostní koupí k těmto 

pozemkům. Návrh kupní ceny je za 200,-/m2 s tím, že do budoucna bude mít pan místostarosta 

předkupní právo na pozemek s ním sousedícím ve výměře 950 m2 za cenu 200,-Kč/m2 a povýšenou 

o skutečné náklady na zbudování inženýrských sítí v této lokalitě, která hraničí s rozvojovou 

lokalitou. 

Větší pozemek je v majetku J.M. se kterým jsme se nakonec domluvili na tom, že od něj tento 

pozemek o výměře 4.385 m2 koupíme za 200,-/m2 a současně uzavřeme smlouvu o budoucí 

smlouvě kupní s přednostní koupí pro jeho syna, který odkoupí jeden zasíťovaný pozemek o 

rozměrech 600 až 800 m2 v této lokalitě za 200,-/m2 

 

Člen zastupitelstva pan Jaroslav Sedlák 

V návrhu smlouvy bylo i nějaké datum, které se musí dodržet. 

 

Pan starosta 

Je tam datum do konce roku 2029, do kdy se musí uzavřít předkupní smlouva se synem pana J.M. 

s tím, že pokud bychom mu tento pozemek nenabídli, tak bychom byli sankcionováni ve výši 2 

milionů Kč. 

 

Členka zastupitelstva paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Ta sankce ve výši 2 milionů Kč se mi zdá být vysoká, možná to až hraničí ze strany obce s 



nesprávnou péčí řádného hospodáře. Pokud se nám nepodaří stavební místa udělat, tak jakým 

způsobem se s ním budeme vypořádávat? 

Je tam ještě dovětek, že si může vybrat stavební parcelu dle svého uvážení. U pana místostarosty 

máme uvedenou parcelu, kterou bude odkupovat. 

 

Pan starosta 

Syn pana J.M. si může vybrat parcelu o velikosti 600-800 m2. Pozemek s přesnou lokací pro pana 

místostarostu sousedí s jeho zahradou, což si sám vymohl je mimo tento rozměr. 

Co se týká sankce 2 milionů Kč, tak to není malá částka, na druhou stranu pozemek bychom dnes 

hravě za 2 miliony Kč prodali. Pokud dojde k zasíťování pozemků, tak to za žádných okolností 

nemůže být pro obec nevýhodné. 

 

Paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Pan J.M. tam nemá žádnou specifikovanou cenu. Moc se mi to nelíbí, měli bychom prodávat za 

cenu v místě a čase obvyklou. To stejné pan místostarosta. 

 

Pan starosta  

U místostarosty je cena specifikovaná. Doplatí si cenu toho, co do zasíťování investujeme my. 

U pana J.M. je to trochu jinak. Na druhou stranu nám nabízí 4.400 m2 a zpět si vezme 600-800 m2. 

Toto je přijatelné i pro obec, protože nám zůstane dalších 3.600 m2. 

 

Člen zastupitelstva pan JUDr. František Pernica 

Otázkou je, zda by nebylo vhodnější zřídit právo stavby pro tyto dva prodávající? V rozsahu 600, 

800 nebo 900 m2. Bylo by to jednodušší, hlavně s ohledem k té sankci. Nevíme, jak se ceny 

pozemků do té doby pohnou. Zvažovala se i tato varianta? 

 

Pan starosta 

Obě tyto smlouvy jsou projednány i s protistranou. S panem J.M. jsme dlouho hledali formu, kde 

bychom naplnili jeho představy a na druhé straně, aby to bylo přijatelné pro obec. Toto mně přišlo 

jako schůdné i ze strany obce. Nerad bych to znovu řešil další 3 měsíce, již se tomu věnuji rok a 

čtvrt. 

 

Pan JUDr. František Pernica 

Jde o to, že při výkupu pozemků před dvěma lety byly smlouvy bez protislužeb.  

 

Pan starosta 

Jsou to již čtyři roky. Za ty čtyři roky jsou ceny úplně jinde. 

 

Pan JUDr. František Pernica 

Jsem hluboce přesvědčen, že oběma majitelům pozemků jde o to, aby nepřišli o stavební parcelu. A 

to zřízení práva stavby je naprosto jednoduchá věc a rozsah se tam dá definovat. Ale pokud se 

zastupitelstvo rozhodne pro tuto variantu, tak zvednu pro ruku také. 

 

Pan starosta 

Přiznám se, že bych to nerad dál natahoval. Jednáme o tom již rok a čtvrt. Na pozemcích byl 

dlouhou dobu problém, který se vyřešil tím, že se uzavřelo dědictví po jednom majiteli pozemků. 

Tak jsme mohli tento pozemek koupit a dnes bychom pozemky mohli dořešit. 

 

Paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Máme zveřejněný záměr? 

 

 



Pan starosta 

Ano, záměr je zveřejněn v celém rozsahu s tím, že projednáváme uzavření budoucí kupní smlouvy. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy, pan starosta navrhnul usnesení. 

 

Usnesení 257/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje  

- uzavření kupní smlouvy a smlouvy o budoucí kupní smlouvě k pozemku p.č. PK 1376/20 podle 

předloženého materiálu 

- uzavření kupní smlouvy k pozemku p.č. PK 1376/11 podle předloženého materiálu 

- uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní k přednostní koupi stavebního pozemku podle 

předloženého materiálu 

 

 

Hlasování č. 9:  pro: 9      proti: 1    zdržel se: 1 

Proti: Mgr. Zdeňka Svobodová, zdržel se: Ing. Ivo Ambrož   

 

 

K bodu č. 9 – Zřízení věcného břemene – ul. Zahradní 

Pan starosta  

Předmětem tohoto bodu programu je zřízení věcného břemene na ul. Zahradní u č. domu 259 – na 

vodovodní přípojce na části pozemku, který budeme prodávat. Návrh smlouvy zastupitelé obdrželi. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 258/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

zřízení věcného břemene na pozemku p.č. 354/149 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 10:  pro: 11  proti: 0    zdržel se: 0  

 

 

K bodu č. 10 – Prodej pozemků – ul. Zahradní 

Pan starosta 

Předmětem tohoto bodu programu je prodej pozemků na ul. Zahradní. Jedná se o části 

předzahrádek. Na toto byl před 18 lety vypracován geometrický plán. Jeden majitel předzahrádky 

mě oslovil, že by chtěl koupit obecní pozemek, který zasahuje do jeho předzahrádky. Tím mě 

popohnal k tomu, abych oslovil i další majitele předzahrádek. Většina s prodejem obecních 

pozemků na předzahrádkách souhlasí. Mez předzahrádek je daná oplocením. 

Pan starosta ukázal místa na mapce. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 259/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

prodej předzahrádek ležících na části pozemku p.č. 354/1 majitelům přilehlých RD č.p. 120, 154, 

247, 254, 259, 260, 261, 267 a 413 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 11:  pro: 11     proti: 0   zdržel se: 0  



  

 

K bodu č. 11 – Splašková kanalizace Sadová – přijetí daru 

Předmětem tohoto bodu programu je přijetí daru – veřejné části splaškové kanalizace na ul. Sadová, 

která byla vybudována z důvodu napojení novostavby dětské léčebny. Dokud je stavba na veřejných 

pozemcích, tak se jedná o veřejnou kanalizaci. Podmínka při stavbě dětské léčebny byla ta, že ji 

Jihomoravský kraj postaví, po kolaudaci ji daruje obci a my, poté co bude v majetku obce, ji 

vložíme do majetku Svazku vodovodů a kanalizací. V tuto chvíli jsme v tom stádiu, že kanalizace je 

hotová, je zkolaudovaná, takže nic nebrání tomu, abychom tento úsek splaškové kanalizace přijali. 

Délka je zhruba 30 až 40 metrů a pořizovací cena byla kolem půl milionu Kč. To je vše popsané 

v návrhu darovacích smluv. 

 

Pan Jaroslav Sedlák 

Stávající kanalizace na kterou se nová napojuje je cementová. Plánuje se obměna tohoto úseku 

kanalizace? 

 

Pan starosta 

To je dotaz na správce a majitele, což je Svazek vodovodů a kanalizací. V tuto chvíli se to 

neplánuje. Nyní rychle plánujeme, aby se v místě, kde se bude dělat dešťová kanalizace okolo 

Najtových, opravila stávající kanalizace, která není úplně ve stoprocentním stavu. Tato se bude 

opravovat v průběhu naší stavby. 

Svazek a zejména Vodárenská a.s. by chtěli kanalizaci na vaší ulici opravit, dodělat dešťovou 

kanalizaci, ale nikdo to nechce platit. Když si uvědomím, jak je u vás ta kanalizace hluboká, tak je 

obec určitě poslední, kdo by to chtěl zaplatit. Tam to budou miliony Kč.  

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 260/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

darovací smlouvu na přijetí daru – prodloužení řadu splaškové kanalizace na pozemcích p.č. 1681, 

1752/10 a 1752/19 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 12:  pro: 11  proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 12 – Čerpání dotace na sociální služby 

Pan starosta 

Informace o čerpání dotací na sociální služby v roce 2021 všichni zastupitelé obdrželi přílohou 

pozvánky. V minulém roce jsme vynaložili na sociální služby celkem 234.000 Kč. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 261/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

Informaci o čerpání dotace na sociální služby 

 

Hlasování č. 13:  pro: 11  proti: 0   zdržel se: 0 

 

 

 



 

K bodu č. 13 – Dohoda o provedení práce se členem ZM 

Pan starosta 

Jedná se schválení dohody o provedení práce se členem zastupitelstva panem Ferdinandem 

Zouharem – za účelem výběru místních poplatků v době konání hodů. Výše odměny je stejná, jak 

v minulém roce. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 262/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

dohodu o provedení práce podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 14:  pro: 10   proti: 0   zdržel se: 1 

Zdržel se pan Ferdinand Zouhar. 

 

 

K bodu č. 14 – Zpráva o činnosti rady městyse 

Pan starosta 

Výpis usnesení zastupitelé obdrželi. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 263/XVII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

bere na vědomí 

zprávu o činnosti Rady městyse Ostrov u Macochy od XVI. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov 

u Macochy 

 

Hlasování č. 15:  pro: 11   proti: 0   zdržel se: 0 

 

 

 

K bodu č. 15 – Dotazy, připomínky a podněty 

Pan starosta 

Než otevřu diskusi, tak bych rád řekl pár informací. 

Proplacené dotace: za územní plán jsme obdrželi 211.024,-Kč, za komunikace ke škole 2 692.675,-

Kč. 

K územnímu plánu bychom ještě měli obdržet dotaci ve výši 160.000,-Kč z JMK. Tím pádem bude 

územní plán uhrazen z veřejných zdrojů mimo rozpočet obce. V dubnu proběhlo veřejné projednání 

územního plánu, kde jsme se sešli se zájemci z řad ostrovských občanů, zúčastnil se pouze jeden 

občan. Probraly se veškeré administrativní záležitosti. V zákonné lhůtě nám došla jedna námitka, 

která se týkala staré školy. Její vypořádání bude v jednání, předpokládám, že během letních měsíců 

tuto námitku vypořádáme. Pokud to půjde dobře, tak na zářijovém zasedání bychom měli schválit 

nový územní plán.  

Rekonstrukce komunikace na ulici Sadová – smlouva o dílo je podepsaná s firmou Strabag, je 

zveřejněná na profilu zadavatele. Předání staveniště proběhne ve středu 22.6.2022. Předpokládám, 

že od 1.7.2022 by měly začínat stavební práce. 

Sklad na Bělé – v minulém období jsme dokončili oplechování, střešní tašky, svody. Měli bychom 

dokončit elektroinstalace, omítky, zpevněné plochy okolo. Toto bychom měli do konce roku 

zvládnout tak, abychom sklad mohli v zimních měsících plně využívat.  



Přípravy projektů – nyní nejsou dotační možnosti nijak velké. Relativně zajímavé jsou v oblasti 

školství, kde připravujeme projekt na fotovoltaiku na střechu školy. Fotovoltaickými panely by 

měla být osazená skoro celá střecha. Statik již zjišťoval, jestli střecha unese tuto zátěž. V letošním 

roce bychom měli zažádat o dotaci. Dále dotace na multimediální učebnu, k čemuž bude snad 

možné připojit i kabinety. To se nebavíme o letošním roce, je to spíš výhled do budoucna. Poslední 

záležitost se týká školní kuchyně. S panem ředitelem a s lidmi, kteří jsou schopni navrhnout novou 

kuchyň, jsme se byli v kuchyni podívat. Na rekonstrukci je možnost získat dotace ve výši 50 – 60%, 

což je určitě zajímavé. Nutná je tam úspora oproti stávajícím spotřebičům, což by nebyl zásadní 

problém. První orientační nástřel předpokládaných nákladů mně trošku vyrazil dech. Je to mezi 10 -

15 miliony Kč. Kuchyň je tam původní a je předmětem nejedné připomínky od hygieny. Výhledově 

je určitě nutné nějakou opravu uskutečnit.  

Než otevřu diskusi, tak bych měl vyhovět členu zastupitelstva panu Mgr. Josefu Škvařilovi, který 

mě při omluvě z tohoto zasedání požádal, aby jeho připomínka zazněla v zápisu ze zasedání. 

Cituji: „Chci požádat, aby v zápise z jednání zastupitelstva bylo uvedeno, že opakovaně upozorňuji 

vedení městyse na havarijní stav koryta potoka v dolní části obce, v úseku od kulturního domu 

k rybníku. Tok je v nejhorším stavu za poslední desetiletí. Zanesení koryta a s ním spojené omezení 

průtočnosti vede k povodňovým ohrožením dotčené lokality a přiléhající zástavby. Přikládám 

fotodokumentaci.“ 

Pan starosta promítnul 4 zaslané fotografie.  

 

Pan starosta 

Já se s tímto dopisem ztotožňuji jen částečně. Samozřejmě, že potok je zanešený a bude se zanášet 

stále. Je otázka, jak často ho budeme čistit, protože to není levná záležitost. Z fotek není úplně 

jasné, jak vysoký je tam nános. Bude vhodné nejdříve posekat trávu, abychom zjistili, jak je potok 

zanesený. Na druhou stranu si myslím, že zde jsou natolik vysoké břehy, že nevidím až takový 

problém s povodňovými riziky. Spíše to, co je vidět na druhém obrázku, a to taras, který se naklání. 

Bude nutné ho opravit. Chtěl jsem ho již minulý rok opravit, ale opravdu těžko se hledá někdo, kdo 

by to za rozumný peníz opravil. Tady to znamená přeložit potok, udělat hráz, aby tam bylo sucho 

alespoň v době, kdy se stavba bude dělat. To není technicky úplně jednoduché. Minimálně toto bude 

nutné v následujícím roce až dvou nějakým způsobem řešit. 

 

Pan Jaroslav Sedlák 

Nemohlo by to řešit Povodí Moravy? 

 

Pan JUDr. František Pernica 

To patří Správě toků lesů ČR. Ing. Maršál. 

 

Pan starosta 

Věřím tomu, že nám všichni povolí opravy realizovat, ale nebudou se chtít na tom podílet.  

 

Pan Jaroslav Sedlák 

Když jsem byl v Brně, tak jsem mluvil s hejtmanem Grulichem a on říkal, že léčebna musí být letos 

hotová bez víceprací. Nemusí být v provozu, ale hotová musí být. 

 

Pan starosta 

Ano, kolaudace by měla být zahájena během září. Myslím si, že to reálně jsou schopni stihnout. 

 

Pan Jaroslav Sedlák 

Když se bude řešit školní jídelna, bylo počítáno s kapacitou i pro dětskou léčebnu? 

 

Pan starosta 

Ta rekonstrukce byla počítána na 400 strávníků. Dnes je 500 strávníků. 



Pan starosta předal slovo panu řediteli školy. 

 

Ředitel školy pan Mgr. Karel Hasoň, Ph.D. 

Je lepší počítat s větším počtem strávníků, když už se rekonstrukce bude dělat. 

Kuchyň je spoustu let bez většího zásahu. Měla by se rekonstruovat kompletně celá kuchyň včetně 

podlah, obkladů, elektroinstalací, odpadů. Vyměnit by se mělo i vybavení kuchyně. Pokud na to 

budou peníze, tak by to bylo třeba uskutečnit. 

 

Pan ředitel dále promítnul prezentaci toho, co se za pololetí ve škole událo a okomentoval ji. 

 

Pan Jaroslav Sedlák 

Ostrovská škola běhala také na závodě v Blansku a jak žáci dopadli? 

 

Pan ředitel 

Ano, naše škola se také zúčastnila. Skončili jsme na 14. místě.  

 

Pan Jaroslav Sedlák 

V časopisu Turista je článek o alejích na Blanensku. Mimo jiné je tam i alej, kterou jsme sázeli 

minulý rok na podzim. 

 

Pan starosta 

Myslím si, že se akce povedla a skoro všechny stromky se uchytily. 

 

Člen zastupitelstva pan Ferdinand Zouhar 

Já bych navázal hlavně na pana ředitele. Čteme ve zpravodaji výsledky žáků školy, co se zbudovalo. 

Také vidíme na obci činnost hasičů, sportovců a samozřejmě i výstavba v obci. I to je nemalá 

záležitost, která je vidět posledních 20 let. Já si myslím, že bychom se měli touto činností pochlubit. 

Měli bychom se přihlásit do soutěže Vesnice roku. V minulosti byly úspěšné okolní obce Petrovice 

a Sloup. Myslím si, že máme co ukázat. Bude to asi práce pro budoucí zastupitelstvo a pracovníky 

úřadu, ale byl by z toho i nějaký finanční výtěžek. Dávám to jako námět k zamyšlení.  Domnívám 

se, že doba nazrála a je čím se chlubit.  

 

Pan starosta 

Děkuji za námět, je to zajímavá myšlenka. Asi to dá neskutečně moc práce a je to běh na dlouhou 

trať. Většina obcí tam soutěží několik let, než nějaké zkušenosti nabydou. Nebráním se tomu, když 

se toho do budoucna chopí několik lidí. Určitě nejsem proti tomu. 

 

Paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

To je také o občanech. Musí mít chuť se něčeho zúčastnit. Není to o tom, že my něco rozhodneme. 

 

 

Jelikož nebyly žádné další připomínky ani dotazy, ukončil pan starosta zasedání a popřál všem 

přítomným pěkný zbytek večera. 

 

Konec: 19:10 hodin. 

 

Vyhotoveno dne: 21.6.2022 

 

 

 

 

 



 

 

Zapsala: Hana Opatřilová    …........................................... 

  

 

Starosta: Ing. Ondřej Hudec    …........................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Veronika Jelínková …............................................. 

  

                

                               Jaroslav Sedlák   …........................................... 


